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Raadsplein info/debat 
 
Vergadering d.d. 30 januari 2017 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 19.30 
Eindtijd 21.15 
Voorzitter Dhr. M. van Willigen 
Griffier/secretaris Mevr. M. Zweers 
  
 

1.a. Opening en mededelingen (19.30 - 19.35 uur)  
De voorzitter opent de vergadering om 19.35 uur.  

1.b. Vaststelling van de agenda  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

1.c. Inspreken niet-geagendeerde onderwerpen  
Er hebben zich geen insprekers gemeld.  

2. Informatieronde (19.35 - 21.15 uur)  
3. Museale samenwerking Zwolle  

Op 9 januari 2017 heeft de raad besloten om de informatienota ‘Stand van zaken traject 
museale samenwerking Zwolle’ en de informatienota ‘Advies rondom museale 
samenwerking Zwolle te agenderen voor een informatieronde op het Raadsplein. Met de 
informatienota’s rapporteert het college over het proces dat is doorlopen vanaf de 
besluitvorming door de raad op 4 juli 2016 over de Cultuurnota waarbij is besloten het HCO 
te vragen om scenario 2 van het LAgroup rapport verder uit te werken. De door HCO en 
SMZ geselecteerde kwartiermaker heeft hierover een advies opgesteld met 4 varianten. In 
de informatienota over het advies constateert het college dat er tussen de betrokken partijen 
geen overeenstemming is bereikt en dat het college vervolgens heeft besloten om in te 
stemmen met het advies in het rapport om variant D verder uit te werken. Het HCO wordt 
daarmee verantwoordelijk voor de presentatie van de cultuurhistorie in Zwolle. 
De agendacommissie heeft besloten om de informatieronde te plannen op 30 januari 2017 
en de debatronde op 6 februari 2017.  
De informatieronde start met een inspreker, de heer Cnossen namens de Stichting Grote 
Kerk. De heer Cnossen geeft aan zich te kunnen vinden in het samenwerkingsmodel onder 
regie van het HCO. Dit is een noodzaak om de cultuurhistorie van Zwolle de komende jaren 
beter op de kaart te zetten en hieraan levert de stichting Grote Kerk graag haar bijdrage. 
Vervolgens kunnen de fracties vanavond hun vragen stellen aan dhr. Den Hartog namens 
SMZ, dhr. Slob namens HCO, dhr. Keuning namens De Fundatie, aan de kwartiermaker en 
opsteller van het advies dhr. Sietsma en aan wethouder Brink als verantwoordelijk 
portefeuillehouder. Achtereenvolgens stellen de woordvoerders van de fracties vragen die 
direct worden beantwoord.  
De meeste vragen worden gesteld aan HCO, SMZ en de kwartiermaker. De vragen die door 
de fracties worden gesteld richten zich in hoofdzaak op het doorlopen proces en het 
draagvlak voor variant D bij het SMZ, het toekomstig gebruik van de gebouwen, de gevolgen 
voor personeel van het SMZ en de inzet van de expertise van het SMZ. Bij de 
beantwoording geeft het SMZ aan dat ook zij zich inmiddels kan committeren aan de keuze 
voor en uitwerking van variant D. Verder benadrukken de instellingen en de kwartiermaker 
bij hun beantwoording tevens het belang van een gezamenlijke en zorgvuldige uitwerking 
van variant D, niet alleen om uiteindelijk zo snel mogelijk van start te kunnen gaan met het 
gezamenlijk neerzetten van het verhaal van Zwolle, maar ook om op korte termijn 
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duidelijkheid te bieden aan personeel. 
Aan het eind van de vergadering zijn alle gestelde vragen beantwoord en is er voldoende 
informatie uitgewisseld om het onderwerp te kunnen behandelen in de debatronde. De 
voorzitter dankt alle deelnemers voor hun inbreng. Tenslotte wordt de debatvraag voor het 
debat van 6 februari vastgesteld. Deze luidt: Bent u het eens met de keuze van het college 
om over te gaan tot uitwerking van variant D uit het advies van de kwartiermaker?  

4. Sluiting (21.15 uur)  
De voorzitter sluit de vergadering om 21.20 uur.  
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